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Päevakord: 

1. Pädevuse taotlemine 

Kuulati: Neli anestesioloogi on esitanud taotluse pädevuse hindamiseks.  

Otsustati: Sirje Krier, Olga Koroljov, Martin Kütimets saavad pädevuse viieks aastaks, 

Hannes Erm kolmeks aastaks, kuna koolitustunde oli vähem kui vajalik. Erialses pädevuses 

kellelgi probleeme ei olnud.  

2. Indrek Paasi taotlus koolitsutoetuse kasutamiseks järgmisel aastal 

Otsustati: Kuna koolituse aega, kuhu dr. Paas planeeris minna, muudeti, siis on juhatus nõus, 

et koolitustoetust saab ta kasutada ka järgmisel aastal. 

3. Seltsi talvelaager ja üldkoosolek Pühajärvel 27.-29. jaanuar 2023 

Arutati: Igal aastal on probleemiks majutus. Inimesed, kes soovivad üksi toas olla, 

registreerivad sinna ka lapse, keda tegelikult kohal pole. Katsume sel aastal siis pigem lubada 

legaalset üksinda tuppa registreerimist.  

Oluline on hinnatõus, kuna kõik teenused on muutunud kallimaks, seega seltsi omakulu 

suureneb. 

Pühajärve on kinni pandud ka 26.-28. jaanuariks 2024. 

Otsustati: Osavõtumaks 100 eurot, üksinda toas olles 200 eurot.  0-9-aastased lapsed tasuta, 

sealt edasi laps 50 eurot.  

Näitusepinna rent 700 eurot, koos ettekandega 1100 eurot.  

Spordiürituse plaan pallimänguna jääb jõusse, kui pole suusailma.  

4. Otsustati: We are not a village people. Me ei soovi Euroanesthesia kongressil oma 

Eesti külakese ekspositsiooni üles panna. 

 



5. Eesti Arstide Päevad 

Arutati: Oleme nõus osalema koos valu seltsiga ühe valuteemalise sessiooni korraldamisel. 

Põhirõhk siiski valu seltsil, kus meie inimesed olemas.  

6. NASCist 

Kuulati: NASCi on vaja määrata jätkusuutlikkuse volinik. Pakumee Indrek Rätsepale. Kui 

tema ei soovi, siis äkki Anni Ruul.  

 

 


